
PROTOKÓł. 
Komisji Rewizyjnej 

z kontroli obiektów stanowiących majątek Gminy Dębnica Kaszubska będących w dyspozycji OSP 

działających na terenie Gminy oraz kontrola wydatków przeznaczanych na OSP działających na 

terenie Gminy w 2021 roku 

z dnia 21, 23 listopada oraz 12 grudnia 2022 r. 

Kontrolę przeprowadziła Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Marcin Olech - Przewodniczący Komisj i, 

2. Roman Cech - Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Jadwiga Lejczak - Członek Komisji, 

4. Bartłomiej Tutak - Członek Komisji. 

Kontrola Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie obiektów stanowiących majątek Gminy Dębnica 

Kaszubska będących w dyspozycji OSP działających na terenie Gminy oraz kontrola wydatków 

przeznaczanych na OSP działających na terenie Gminy w 2021 roku trwała od 21 listopada 2022 r. do 

12 grudnia 2022 r. 

W trakcie kontroli wszelkich informacji udzielał pracownik Urzędu Gminy Sebastian Konopka oraz Prezesi 

kontrolowanych jednostek OSP na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

Komisja kontrolowała wykaz wydatków na ekwiwalent pieniężny przekazywany strażakom za 

uczestnictwo w akcjach i szkoleniach w 2021 roku. Dokumentacje wydatków oraz informacji udzielił 

pracownik Urzędu Gminy Sebastian Konopka. 

Komisja napisała wniosek do Komendanta Miejskiej Straży Pożarnej w Słupsku dotyczący wydania opinii 

na temat funkcjonowania jednostek OSP w Dębnicy Kaszubskiej, Motarzynie i Starnicach. 

Komisja spotkała się z Prezesami trzech jednostek OSP. Główną uwagę skupiła na trzech obiektach OSP, 

tj. jednostkach, które funkcjonują w systemie KSRG, są to jednostki w Motarzynie i w Dębnicy 

Kaszubskiej oraz jednostka w Starnicach. 

OSP Starnice 

Prezes przed stawił zapotrzebowanie na nowy garaż na drugi wóz bojowy. B ieżący remont Remizy wraz 

ze wstawieniem dodatkowego okna. Potrzebny jest Kurs Pierwszej Pomocy dla nowych Druhów. 



Zapotrzebowanie jednostki : 

• pompa szlamowa, 

• zestaw hydrauliczny ratowniczy, 

• piana gaśnicza. 

OSP Motarzyno 

Zapotrzebowanie jednostki : 

• budowa nowej wiaty, 

• zakup nowej linki do wyciągarki, 

• zakup 10 kompletów UPS dla strażaków. 

OSP Dębnica Kaszubska 

Prezes przedstawiła zalecenia pokontrolne, które muszą być wykonane tj. wymiana oświetlenia, 

zabezpieczenie posadzki. 

Zapotrzebowanie jednostki : 

• zakup 4 kompletów UPS dla strażaków, 

• zakup jednej pary rękawic żaroodpornych, 

• zakup nowego garażu dla łodzi, 

• zakup prostownika elektrycznego. 

Wnioski Komisji: 

Komisja Rewizyjna nie ma zastrzeżeń co do wydatków na ekwiwalent pieniężny przekazywany strażakom 

za uczestnictwo w akcjach i szkoleniach w 2021 roku. Celowe jest dalsze utrzymywanie 

i dofinansowywanie jednostek na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. Ważna jest sukcesywna wymiana 

posiadanego sprzętu na nowy. Rekrutacja nowych członków i przeprowadzenie szkoleń w celu uzyskania 

klasyfikacji uprawniających do udziału w działaniach ratowniczych i pożarniczych. Komisja rekomenduje 

OSP Starnice do przystąpienia do KSRG. 



Na tym protokół zakończono i podpisano: 
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Roman Cech 

Jadwiga Lejczak 

Bartłomiej Tutak 

Dębnica Kaszubska, dn . ............ ~: . ./-!.:.„ ......... ........ 2022 r. 
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Z treścią protokołu zapoznałam/em się dnia ..................... ....... ............... .. 2022 r. 




